
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 28.11.2018  
 
Natalia Golis (MDG) sette på vegner av MDG og V fram slikt fellesforslag: 
 

«Alternativ:  
 

1. Fylkesutvalet ber om at det vert lyst ut nytt miljøanbod på Turistruta Hardanger etter at dagens 
kontrakt går ut 31/12-19. 

2. Fylkesutvalet ønskjer å gå i dialog med reiselivet, næringslivet, kommunane og andre prosjekt i 
regionen for å sikra ein framtidig nullutsleppsløysing for ein hurtiggåande turistbåt i 
Hardangerfjorden.» 

 
Gustav Bahus (FrP) sette fram slikt forslag: 
 

«Alternativ: 
 
Fylkesutvalet ber om at det vert lyst ut nytt anbod på Turistruta Hardanger etter at dagens kontrakt 
går ut 31/12-19.» 

 
Røysting 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag fekk 1 røyst (H) og fall. 
Bahus sitt forslag fekk 2 røyster (FrP) og fall. 
Golis sitt forslag fekk 2 røyster (MDG og V) og fall. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Det vart ikkje fatta vedtak om innstilling til fylkesutvalet. 
 
 
Protokollmerknad 
 
Kari T. Aakre (A) sette fram slik protokollmerknad: 
Turistruta i Hardanger vert handsama i budsjetthandsaminga. Fleirtalspartia har intensjon om å vidareføre 
ruta. 


